



**SACO-föreningen**  
**Karolinska Institutet**

2020-02-06

**Närvarande:**

Cecilia Martinsson Björkdahl  
Emilie Hultin  
Laila Nauman  
Jonas Fuxe (från punkt 2)  
Taher Darreh-Shori  
Torkel Falkenberg  
Virpi Töhönen

**Frånvarande:**

Azadeh Karami  
Claes Frostell  
Biborka Bereczky Veress (slutat på KI)  
Johanna Diehl (tjänstledig)  
Lukas Löfling  
Pantea Ansari (Naturvetarna, adjungerad)  
Wietze de Vries

**Protokoll styrelsemöte i SACO-föreningen**

**Tid:** Torsdag 6 februari, 2020  
Styrelsemöte kl. 09.00 – 11.00  
**Plats:** Rum 507, ANA23, Flemingsberg

**Dagordning:**

1. Torkel öppnande mötet.
2. Dagordningen godkändes.
3. Virpi utsågs till justeringsperson.
4. Tidigare protokoll bordlades då det inte skickats ut till styrelsen innan mötet.
5. Torkel började den allmänna avstämningen med att berätta att det är några pågående individärenden nu, många gällande oredligheter i forskning och andra tillsammans med Claes i frågor som rör seniora forskare, men relativt lugnt i övrigt.

Torkel har deltagit i ett möte med projektet sammanhållet verksamhetsstöd, och kommer fortsätta delta i arbetet och rapporterar till styrelsen.

Torkel berättade också lite från det senaste Saco-representantskapsmötet där avtalsrörelsen som nu drar igång diskuterades. Ett "livspusselkonto" diskuterades och hur man kan anpassa sig till en föränderlig värld, samt genus- och mångfaldsfrågor.


Taher berättade som sitt första möte med Kommittén för forskning (KF) där man bla diskuterade en ny form av konsolideringsbidrag, hur annonsen ska se ut och hur man ska hantera jävssituationen i samband med granskningen av ansökningarna. KF diskuterade även de punkter inom Strategi 2030 som de ansvarar för, hur man ska jobba och vilka resurser som kommer behövas.


6. I måndags fick Hörandeförsamlingen möjlighet att ställa frågor till de två kandidaterna till ny prorektor som sökkommittén lyft fram. Resultatet från Hörandeförsamlingen fördes sedan vidare till styrgruppen för rekryteringen av ny prorektor som sedan lägger fram ett förslag till Konsistoriet. Konsistoriet räknar med att ta beslut den 17/2.
7. Nytt nyhetsbrev är under framtagning och beräknas skickas ut nu i februari. Laila kommer maila ut utkast och be om input.
8. Då Laila avgår som huvudskyddsombud så kommer Bo Nilsson och Venus Azhary att täcka upp och då har Bo Nilsson en önskan om att gå upp från 80% till 100% för detta. Styrelsen stödjer denna ökning.

Det saknas fortfarande platsombud på några av institutionerna där vi behöver täcka upp. Laila tar UoL och Clintec. SöS ligger vi lite lågt med för tillfället. Virpi ska fundera på MMK. Vid första platsombudsträffen så lyfter vi att vi saknar även på CMB, GPH (f.d. PHS) och MTC.

Är många nya platsombud nu denna mandatperiod, så nästa platsombudsträff fredag 13/3, 9.00-11.00 kommer fokusera på grundläggande introduktion och utbildning.

9. Cilla hade en övrig fråga och undrade om nästa styrelsemöte 25/3 går att flytta då hon fått förhinder. Det fungerade och nästa styrelsemöte flyttades till 23/3 och Cilla skickar ut uppdaterad inbjudan.
10. Torkel avslutade mötet.

  
Cecilia Martinsson Björkdahl  
Sekreterare

  
Virpi Töhönen  
Justerare